



# MÖTESPROTOKOLL

---

<b>Styrelsemöte:</b>	Nr 28, 2024
<b>Datum:</b>	2024-12-03
<b>Tid:</b>	Kl. 12:10(..)
<b>Plats:</b>	Styret, V-huset, Lund

## Närvarande styrelsemedlemmar:

---

<b>Ordförande</b>	Ludvig Netteryd
<b>Vice ordförande</b>	Lucas Brown
<b>Skattmästare</b>	Viktor Laius
<b>Informationschef</b>	Maja Rudin
<b>Cafémästare</b>	Samantha Karim Hamoudi
<b>Aktivitetsutskottsordförande</b>	Maja Norell
<b>Utbildningsminister</b>	Julius Zonnander
<b>Sexmästare</b>	Emil Bengtsson
<b>Näringslivsordförande</b>	Moa Magnusson
<b>Överphos</b>	Olivia Lindeborg

---

## § 1 MOFMÖ

Mötets ordförande Ludvig Netteryd förklarar mötet öppnat 12:11.

## § 2 Protokollförare

Mötet beslutar att godkänna Maja Rudin som protokollförare.

## § 3 Justeringspersoner

Mötet beslutar att godkänna Samantha Karim Hamoudi och Julius Zonnander som justeringspersoner.

## § 4 Adjungeringar

Inga adjungeringar. Punkten stryks.

## § 5 Dagordning

Dagordning godkänns i föreliggande skick med ändring i paragraf 8.

## § 6 Runda bordet

## § 7 Information från TLTH

SÅS på fredag!

## § 8 Beslutsummering

### a. Val av intresseklubbar (Nellan)

Mötet beslutar att godkänna Vrädspelsklubben som ny intresseklubb.

### b. Val av funktionärer (Nettan)

#### i. Val av aktuverad, en vakant post

Mötet beslutar att välja Lovisa Svensson till AktUverad.

#### ii. Val av Näringslivsansvarig Lant, en vakant post

Mötet beslutar att välja Olivia Lindeborg till Näringslivsansvarig L

#### iii. Val av Lantis, 2 vakanta poster

Mötet beslutar att välja Alexander Svensson och Alva Näsvall Jarl till Lantis.

#### iv. Val av spexare, 5 vakanta poster

Otto Avander, Albin Carlsson, Hampus Hildingsson, Filippa Nord till Spexare.

#### v. Val av phös, 1 vakant post, val av urvalsmetod

Mötet beslutar att posten phös väljs via intervju som hålls av styrelsen.

### c. HT efterarbete (Brown)

Brown ber berörda styrelsemedlemmar att korrigera den proposition de ansvarade för.

### d. Bunkern (Samy)

Vaktis och Olander är missnöjda med hur det ser ut i bunkern. Vi måste göra något åt det. Ger alla utskott möjlighet att rädda sina prylar under veckan. Rensning sker måndag 9/12.

### e. Sektionsbidrag BIIF (Nettan)

Måste ta diskussionen igen med Biif efter frågetecken på deras HT.

**f. Överlämning (Nellan)**

Överlämning om en vecka. Vi måste ha en plan!

**g. Övrigt (Rudin) (Nettan) (Nettan)**

Talman mail,

V-dagen info till styret,

funktionärsutbildning frånvaro och förbättringar

## § 9 Beslutsuppföljning

## § 10 Nästa Möte

Tisdag 10/12-24

Kvällsmöte -

## § 11 MOFMA

Mötets ordförande Ludvig Netteryd avslutar mötet kl. 13.03.

## Vid protokollet

Maja Rudin



---

## Justeringspersoner

Julius Zonnander



---

Samantha Karim Hamoud



---